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Odpowiadając na Pana interpelację z 18 lutego br. w sprawie działania sieci WI-FI 

w autobusach komunikacji miejskiej informuję, że przeprowadzony został przegląd 

wszystkich autobusów pod kątem poprawności działania sieci. Nie stwierdzono żadnych 

problemów z wyjątkiem najstarszych autobusów hybrydowych. Ich przyczyną jest ostatnio 

przeprowadzona zmiana oprogramowania w związku z wprowadzeniem możliwości płatności 

za przejazd kartą płatniczą. Oczekujemy na usuniecie tego problemu przez dostawcę 

oprogramowania.  
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